南區區議會(2012-2015)第一次會議議程

Agenda for the 1st Meeting of the Southern District Council (SDC) (2012-2015)

日期: 2012 年 1 月 5 日 Date: 5 January 2012

(星期四) (Thursday)

時間:下午二時三十分 Time: 2:30 p.m.

地點:香港香港仔 Venue: SDC Conference Room

香港仔海傍道 3 號 1/F, Ocean Court,

逸港居一字樓3 Aberdeen Praya Road,南區區議會會議室Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

- 一、 選舉南區區議會主席及副主席 (此項議程由南區民政事務專員主持)
- 1. Election of SDC Chairman and Vice-chairman (Item chaired by District Officer (Southern))

以下議程由南區區議會主席主持:

The following items will be chaired by the Chairman of SDC:

- 二、 根據《區議會條例》第69條委任南區區議會秘書
- 2. Appointment of Secretary of SDC under Section 69 of District Council Ordinance
- 三、 南區區議會(2012-2015)會議常規 (議會文件 1/2012 號)
- Standing Orders of SDC (2012-2015)
 (SDC Paper No. 1/2012)

- 四、 設立南區區議會屬下各委員會,訂立委員會成員任期及增選委員數目 (議會文件 2/2012 號)
- 4. Formation of Committees under Southern District Council, Determination of Committee Members' Tenure and the Number of Co-opted Members in Committees (SDC Paper No. 2/2012)
- 五、 2012年南區區議會會議及屬下委員會的會議時間表 (議會文件 3/2012 號)
- 5. Meeting Schedules of SDC and the Committees in 2012 (SDC Paper No. 3/2012)
- 六、 南區區議會撥款財政報告(截至31.12.2011) (議會文件 4/2012 號)
- 6. Financial Report of SDC Fund (up to 31.12.2011) (SDC Paper No. 4/2012)
- 七、 南區區議會撥款申請:製作南區區議會宣傳品 (議會文件 5/2012 號)
- 7. Application for SDC Fund: Production of SDC Publicity Items (SDC Paper No. 5/2012)
- 八、 南區區議會撥款申請:南區文學日 (議會文件 6/2012 號)
- 8. Application for SDC Fund: Southern District Literature Day (SDC Paper No. 6/2012)
- 九、 南區區議會撥款申請:印製「南區文學徑」宣傳品 (議會文件 7/2012 號)
- Application for SDC Fund: Production of Publicity Items for "Southern District Literary Trail"
 (SDC Paper No. 7/2012)

- 十、 選舉南區區議會屬下各委員會主席及副主席
- 10. Election of Chairmen and Vice-chairmen of the Committees under SDC

十一、其他事項

- 11. Any Other Business
 - (a) 與南區民政事務處合辦壬辰年新春酒會(2011年2月1日) 2012 Spring Reception Co-organised with Southern District Office (1 February 2012)
 - (b) 委任代表加入南區健康安全協會有限公司董事局
 Appointment of Representatives to Join the Board of Directors of the Southern District Healthy and Safe Association
 - (c) 申報利益
 Declaration of Interest
 - (d) 日後收發會議文件的方式 Future Arrangement for Issue of Meetings' Papers

南區區議會秘書處 2011年 12月 Southern District Council Secretariat December 2011

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc/2012_2015/dc_meetings.html),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。公眾人士如欲索取各項議程的會議紀錄,請致電 2814 5800 與南區區議會秘書處聯絡。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncil s.gov.hk/south/en/2012_2015/dc_meetings.html) within 3 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the following SDC meeting. For extracts of the minutes on any specific agenda, please contact the SDC Secretariat at 2814 5800.